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MØDE I: Skolebestyrelsen DATO: 20.05.2025 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.30 

EMNE: Skolebestyrelsen SAGSNR.: 14/6108 

DELTAGERE: 

Nina Diemar, Jesper Samson, , Sara Nielsen, 

Kaj Pedersen, Ken Kuwashima, Akram 

Rasmussen 

Patrick Wahlers, Mie Huss, , Emma Trøjborg, 

Sofia Otzen, 

MØDENR: 5 

AFBUD: 
Charlotte Hansen, Liban Holm, Mads Vinterby, 

Lena Bojsen 
ORDSTYRER: JESPER 

SUPPLEANTER: Laila Nielsen REFERENT: KEN 

ANDRE:   MØDELEDER: SARA 

FRAVÆRENDE:   SERVERING: KAJ  

BEMÆRKNINGER TIL  

MØDET: 
 

FORBERED: LÆS DAGSORDEN 

OG BILAG 
 

Kursiv: kommentarer fra SB. Ikke kursiv: generelt eller kommentarer fra skoleledelse 

Faste punkter, Indledning 

1. Bemærkninger til referat af møde nr. 4 

Ingen bemærkninger 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt 

 

3. Meddelelser: 20 min 

Elevråd: 

Elevrådet har et budget, som har været drøftet i elevrådet. 

Bl.a. Kunne de tænke sig en klokke mere på grøn bane så man kan høre når det ringer ind. Og flere 

skraldespande.  

Mobbeforløb skal elevrådet involveres i. 

 

a) Formanden 

SB har fået eget drev nu i google drev og en fælles SB E-mail. 

Brugen af drev og mail bliver fastlagt på et senere tidspunkt 

Under meddelelser ønskes punktet nyt fra arbejdsgrupper  

I årshjulet skrives punkter ind som der skal følges op på. Formanden skriver det ind. 

 

b) Skoleledelsen, herunder områdeleder 

I fredags var der 9. klassernes sidste skoledag. Dagen forløb rigtig fint, med sædvanlige flag allé, 

karamel kast, fodboldkamp mod lærerne/vikarer og kontrolleret vandkamp 9. klasserne imellem i aftalt 

område. Dagen før hænger der desværre en ”dødsliste” i festsalen. Ledelsen gik så rundt i 9. 

klasserne og ridsede reglerne op og fortalte hvilke konsekvenser der kunne være hvis man ikke fulgte 

retningslinjerne eller man ikke opførte sig ordentligt. 

Skolen er i gang med færdiggørelse af fagfordeling og klargøring til skemaer. 

Personalets APV er i gang 

Der var en klage over svævebanen. Den bliver låst af i weekenden, hvilket har hjulpet. 

Der lægges skemaer for næste skoleår i næste uge. 

REFERAT 
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c) Medarbejdere 

Er i gang med den nye overgangsplan og nye børn på SFOer. 

 

d) Nyt fra kommunalbestyrelsen 

Intet nyt (Mads afbud) 

 

e) Skole og forældre 

Nina skal tilmeldes. Nina kontakter Anne for tilmelding 

 

 

 

Andre  

Ingen andre. 
 

Punkter til Behandling: 

4.a Principper for skolens organisering. Bilag. 1. drøftelse 30 min 

1. behandling af princippet blev drøftet.  

Første afsnit blev besluttet taget ud, fordi princippet om klassedannelse kommer til at beskrive 

klassesammensætning 

Ved underpunktet klasserne blev første afsnit ligeledes fjernet, som havde sammenhæng med klassedannelse 

som har princip for sig selv. 

Der blev løbende tilrettet i formuleringer. 

Jesper og Sara arbejder videre med det til 2. behandling 

 

4.b Principper for klassedannelse. Bilag. 1. drøftelse 30 min 

Princippet drøftet og tilrettet.  

7. Klasses klassedannelse taget ud grundet af det ikke er relevant længere når der ikke er profillinjer mere. 

Jesper og Sara arbejder videre med det til 2. behandling 

 

4.c Opfølgning på fælles forældremøde. Herunder en henvendelse fra en forælder om at udarbejde 

opfordringer til forældre om mobiler. Bilag. Drøftelse 30 min 

Jeg syntes der var relativt mange fremmødt og god energi og lyst til at deltage. Positivt. Relevante og gode indlæg 

var der. 

Formanden har modtaget PowerPoint som kommer ind i drevet. 

Malene snakkede om et brev ”´hvad kan vi forvente” 

Bliver nødt til at tage aktiv stilling til om det skal være online. 
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Måske skulle man også byde på en kop kaffe eller en sodavand 

En forælder spurgte til hvorfor skolen ikke kommer med en anbefaling på hvornår man ser børn få mobiltelefon. 

Skoleleder har ikke noget imod der er anbefalinger fra skolen på, søvn, kost, motion, mobiltelefoner, men bør vi 

have det? Og gør det en forskel? 

Jeg syntes ikke skolen skal ind og blande sig i det. 

Det kunne måske komme med som en del af en ”pakke” til kontaktforældrene? 

Det er også et problem med urene.  

Det står i retningslinjerne at Smartwatches også gælder. 

Det er vigtigt at have dialogen i stedet for forbuddet. Men som skole kan man gøre meget for at støtte op om 

information så tidligt som muligt.  

Der er også forløb med sundhedsplejersken om kost og sukker, som er rigtig godt. 

Men det er skolen der har indflydelse og gør forældre opmærksom på det. At man fx kan få dialogen i gang på et 

forældremøde.  

Fx på sliksiden, når vi i 7. klasse køber en del slik og en lærer har sagt de ikke skal spise så meget slik inden 

hendes timer, hvilket faktisk gav mere ro i klassen. 

4.d Elevernes trivselsmåling. Drøftelse af resultaterne. Bilag – kommer senere. V. Kaj 30 min 

Kaj introducerede trivselsresultaterne: 

Skolen har fortsat fokus på faglig støtte og støtte og inspiration: her med fortsat elevsamtaler, og formativ 

evaluering. 

Sammenlignes de ikke i indskolingen på klassetrin? 

Nej der benchmarkes ikke fra bh. kl. - 3. kl. Det er 4.- 9. kl. der sammenlignes på landsplan. 

Hvad er tidshorisonten for at I tænker man kan se en effekt? 

Det er svært at sige. Vigtigt at man ikke giver op. Vi følger det løbende. 

Kigger man også på de steder hvor det går godt? 

Ja, vi kigger også på de klasser der har høje trivselstal og ser hvad de gør godt. 

Hvis og når I skal snakke om det med forvaltningen, kunne det være relevant at nævne de pladsudfordringer og 

faglokaleudfordringer der er. 

Der presses på fra lederforeningen ift. de penge der er kommet ud til kommunerne til løft af faglokaler. Og KL siger 

at pengene er kommet ud. 

Inspiration til klassens trivsel kommer på næste møde 

 

Kaj skriver tilbage til den forælder der henvendte sig ift. hvordan der arbejdes videre med det. 

 



 

 

4 

4.e Elevfonden – status og udpegning af en forælder v. Kaj 10 min 

Nina udpeget 

Kaj fremlagde status for fonden. 

 
 
Behandling og orientering 

          

Evt.  

 

Beslutning: 

Lukket møde - Forældrehenvendelser 

Faste punkter, afslutning/formanden 

- Forældre henvendelser:  

Kommende møder:  

- Skemaer 

- Søgning af fonde 

- Evaluering af Fotoaftale 

- Evaluering af madordning 

- Inspiration til klassens trivsel 

Punkter til fremtidige møder:  

- Bevægelse i undervisningen 

- Principper 

- Elevrådet – kobling mellem SB og elevråd. 

-  

Aftaler om forplejning ved næste møde d. 24.06.25 Nina 

Afbud: Emma 

Mødet slut kl. 20:30 

 


